
Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

UCHWAŁA Nr / /2022 
Rady Miasta Dęblin 

z dnia .2022 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej stosowanych środków poprawy efektywności 
energetycznej 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 2022 r., poz. 559 ze zm.) w związku z art. 9 ust. 2 i art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 
2014 r. o petycjach (t.j. Dz.U. z 2018 r., poz. 870) Rada Miasta na wniosek Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji, uchwala, co następuje: 

Po rozpatrzeniu petycji z dnia 4 maja 2022 r. (data przekazania do Rady Miasta Dęblin -
16.05.2022 r.) dotyczącej stosowanych środków poprawy efektywności energetycznej, 
Rada Miasta postanawia odnieść się pozytywnie do zagadnień poruszanych w przedłożonej 
petycji. 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miasta Dęblin zobowiązując 
go do poinformowania składającego petycję o sposobie jej rozpatrzenia. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega publikacji w Biuletynie Informacji 
Publicznej Miasta Dęblin. 

§ 1  

§ 2  

Uzasadnienie sposobu rozpatrzenia petycji zawiera załącznik do uchwały. 

§3 

§4 



Załącznik do uchwały Nr . 
Rady Miasta Dęblin z dnia 2022 r. 

UZASADNIENIE 

W dniu 16 maja 2022 r. Burmistrz Miasta Dęblin pismem, znak: OA. 152.1.2022 z dnia 
13.05.2022 r. przekazał do Rady Miasta Dęblin petycję dotyczącą stosowanych środków 
poprawy efektywności energetycznej, złożoną w dniu 4 maja 2022 r. przez: Inicjatywa -
Zmieniajmy Gminy na Lepsze - Poprawa Efektywności Energetycznej i Dywersyfikacja - Troską 
nas Wszystkich <poprawa.efektywnosci.energetycznej@samorząd.pl> oraz osobę prawną Szulc-
Efekt sp. z o.o. Prezes Zarządu - Adam Szulc, ul. Poligonowa 1, 04-051 Warszawa. 

W petycji wnoszono o to, aby jednym ze środków poprawy efektywności energetycznej 
wdrożonym przez Gminę w 2022 r. była optymalizacja wydatków związanych kosztami zakupu 
energii elektrycznej oraz ewentualna sancja stanu faktycznego i długofalowe planowanie 
związane z zagadnieniami poruszanymi przez wnioskodawcę. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji podczas posiedzenia w dniu 20 maja 
2022 r. poinformowała, że Komisja po zebraniu informacji opracuje sposób rozpatrzenia petycji. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podczas posiedzenia w dniu 13 czerwca 2022 r. 
stwierdziła, że: 

„Miasto Dęblin w celu optymalizacji wydatków prowadzi ich weryfikację pod względem 
kosztu zakupu energii elektrycznej wraz z przedsięwzięciami, które wpływają na poprawę 
efektywności energetycznej. 

Odnośnie wdrażania „środków poprawy efektywności energetycznej" Miasto Dęblin 
postępuje zgodnie z ustawą o efektywności energetycznej (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 468), 
ponieważ planowanie w zakresie racjonalnego gospodarowania energią jest jednym 
z obowiązków gmin, wynikających z ustawy z dnia 10 kwietnia 1997 r. Prawo energetyczne 
(Dz. U. z 2021 r. poz. 716 ze zm.). 

W ramach ww. przepisów Miasto Dęblin realizowało działania obejmujące modernizację 
i budowę energooszczędnego oświetlenia ulicznego, w tym instalację opraw LED, jak również 
prace termomodernizacyjne w budynkach użyteczności publicznej poprzez wymianę oświetlenia 
na energooszczędne, budowę instalacji fotowoltaicznej i solarnej. 

Ponadto należy podkreślić, iż Miasto Dęblin posiada strategie i programy w postaci 
uchwał Rady Miasta Dęblin, w których zawarto środki poprawy efektywności energetycznej, 
realizowane stopniowo przez wiele lat: 
- uchwała Nr XIII/80/2015 z dnia 30 września 2015 r. w sprawie przyjęcia i wdrożenia Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta Dęblin na lata 2015-2020; 
- uchwała Nr LIX/313/2018 z dnia 29 marca 2018 r. w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony 

Środowiska dla Miasta Dęblin na lata 2018-2021 z perspektywą do 2025 roku"; 
- uchwała Nr XXXVI/201/2016 z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Miasta Dęblin na lata 2016 - 2020 z perspektywą do 2030 roku; 
- uchwała Nr XXXVI/211/2020 z dnia 25 września 2020 r. w sprawie przystąpienia 

do opracowania Strategii Rozwoju Miasta Dęblin na lata 2021-2027. 
W związku z powyższym należy stwierdzić, że Miasto Dęblin przykłada wielką wagę 

do zagadnień związanych z poprawą efektywności energetycznej, a koszty zakupu energii 
elektrycznej były, są i będą optymalizowane". 

Mając na uwadze powyższe, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zarekomendowała 
Wysokiej Radzie, aby udzielić odpowiedzi na petycję ww. zakresie. 


